
Bij de verkiezingen van juni laatstleden werd de N-VA in de Kempen stevig op
de kaart gezet en werd ze op slag de tweede grootste partij van het arrondisse-

ment Turnhout. Met ruim 17% van de stemmen verbaasde ze vriend en tegenstan-
der. In het kanton Arendonk halen we bijna 21,5% en in de provincie Antwerpen zijn
alleen CD&V en Vlaams Belang groter. Maar dat is niet het belangrijkste…

Wat belangrijker is, is dat we vanuit deze regio voortaan kunnen
rekenen op twee Vlaamse volksvertegenwoordigers: Vera Celis
en Kris Van Dijck. Kris, eveneens burgemeester van Dessel,
begint aan zijn vierde legislatuur en krijgt voor het eerst een par-
tijgenote uit de streek als collega. Hij is opnieuw fractievoorzit-

ter, een opdracht die hij eveneens vervulde in 2005 en 2006.
Vera Celis is dan weer nieuw. “Vijf jaar geleden ging ik uit

interesse luisteren naar een voordracht van Kris Van
Dijck in Geel, en nu zit ik zelf, samen met hem, in dat
Vlaams Parlement”, liet ze zich onlangs ontvallen. Vera
komt net als Kris uit het onderwijs en gaf tot voor kort
wetenschappen in het Sint-Aloysiusinstituut in Geel.
Ze ontpopte zich op korte tijd tot een waardevolle
kracht binnen het N-VA-arrondissementsbestuur.

Zowel Vera als Kris zetelen in het Vlaams Parlement
om er de belangen van de Kempenaars en alle

Vlamingen te verdedigen. Dit doen ze vanuit het 
gedachtegoed waar de partij voor staat: Vlaams-nationa-

listisch. Wij durven die term gebruiken, want hij zegt veel:
het algemeen belang, sociaal en respectvol voor milieu,

leefomgeving, taal en cultuur. Maar evenzeer is het N-VA-
verkiezingsprogramma hun leidraad.

Na weken onderhandelen en na tot een sterk akkoord geko-
men te zijn, besliste de N-VA op 10 juli om samen met CD&V
en sp.a een Vlaamse regering te vormen. Met twee ministers
(Geert Bourgeois en Philippe Muyters), de voorzitter van
het Vlaams parlement (Jan Peumans) en met zestien geko-
zenen in datzelfde parlement engageren wij ons ertoe cor-
rect te besturen en de Vlamingen de kansen te geven die ze
verdienen.

Bob Aerts
N-VA-gemeenteraadslid Kasterlee
Nationaal partijraadslid N-VA

Je bent tussen 18 en 30 jaar?
Je woont in de Kempen?

Je hebt een hart voor
Vlaanderen?

Antwoordde je drie maal
positief op voorgaande 

vragen? 
Neem dan contact op met

Jong N-VA Kempen!

jong-nva-kempen@skynet.be
jong@n-va.be

3 VRAGEN

Kasterlee-Lichtaart-Tielen
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De N-VA staat er!

V.U. Bob Aerts
Zagerijstraat 4   2460 Kasterlee 
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Eerst was er een hoogspanningsmast die het
treinverkeer tussen de Kempen en Brussel ver-

stoorde, later was er de brand in het station van
Herentals. 

In beide gevallen werden er door de NMBS maat-
regelen getroffen voor de reizigers uit onze regio. In
beide gevallen waren de maatregelen  een ramp,
evenals de communicatie hieromtrent.

In beide gevallen kon de
NMBS niets doen aan de oor-
zaak, en dat het dan niet
direct van een leien dakje
gaat, wil ik ook geloven. Maar
elke week verschenen er wel
andere bijsturingmaatregelen,
vertrokken treinen op andere
uren, kwamen er pendelbus-
sen bij of werden er bussen afgeschaft, en werden
haltes verplaatst. Treinvertragingen waren ook meer
regel dan uitzondering.

Ik vraag dan ook met aandrang dat de NMBS ein-
delijk eens werk maakt van hun communicatie-
apparaat. Niet iedereen kan de laatste nieuwe uur-
regelingen raadplegen op het internet, niet iedereen
koopt een nationaal dagblad. En een papieren 
weekend-regeling, uitgehangen tijdens de nacht van

vrijdag op zaterdag, mist toch ook deel van het doel-
publiek, lijkt me. Ik denk dat pendelaars bovendien
liever op al vrijdagavond bij aankomst willen weten
of hun vertrouwde trein op maandagochtend nog
zal rijden op de gekende uren.

Verder raad ik de NMBS ook aan om te communice-
ren over de veiligheidsaspecten, onder meer bij pro-
blemen met overwegen. Verscheidene overwegen in

onze gemeente stonden
met open slagbomen en
zonder knipperende
lichten - noch de rode,
noch de witte. Hoeveel
van onze inwoners
weten dat als men de
overweg kruist, dit
onder eigen verantwoor-
delijk valt (artikel 20.2

van de wegcode)? Ikzelf heb bijna geen enkel voer-
tuig zien remmen bij het kruisen van de overweg in
het centrum van Tielen. De media lieten wel uit-
schijnen dat er geen treinverkeer was, maar uit
betrouwbare bron weet ik dat er wel degelijk treinen
reden, enkel niet in commerciële dienst.

Ik raad de communicatiedienst van de NMBS dan
ook aan om bij incidenten die meerdere dagen of
weken duren eens contact op te nemen met de regio-
nale pers. Dan kan men specifieke informatie geven
aan een specifiek doelpubliek en een specifieke
regio.

Bij het verschijnen van dit bericht zullen er, volgens
de NMBS, terug treinen rijden tussen Turnhout en
Herentals. Wedden dat dit sardienendoosjes worden
eens de studerende jeugd naar zijn kot vertrekt?
Nog een probleem dat reeds meerdere malen is aan-
gekaart…

Leen Mertens
Voorzitster N-VA Afdeling Kasterlee

Kempen spoorloos

“De communicatiedienst van de NMBS
zou bij incidenten die meerdere dagen
of weken duren via de regionale pers 
specifieke informatie moeten geven

voor een specifiek 
doelpubliek en een specifieke regio.”
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De Kempen stuurt ook 
Vera Celis naar het Vlaams Parlement

Een mens draagt soms kiemen in
zich, die plots kunnen uitbre-

ken… Dat overkwam mij in
2004! Voor zover ik me kan
herinneren,  heb ik me altijd
bijzonder sterk “Vlaming”
gevoeld. Waarschijnlijk is

dat niet echt verwonder-
lijk, mijn ouders hebben

me zo opgevoed. Na
een jarenlang lidmaat-
schap van de VU,
nadien nog even 
ID-21, ben ik zeer
bewust lid geworden
van de N-VA.

In 2004 werden alle
N-VA-leden uit de
gemeente bijeen
geroepen om kennis

te maken met elkaar en om na te gaan of er een kern
kon gevormd worden; ik ging eens “luisteren”  en kij-
ken wie de leden waren in Geel. 

Een keerpunt in mijn leven: eer ik goed en wel terug
thuis was, was ik “penningmeester”! Enkele maanden
later werd ik gevraagd om ad interim secretaris te wor-
den van ons arrondissement Turnhout. Met bijzonder
veel enthousiasme heb ik dat aanvaard! Ik kreeg de
kans de leden van de verschillende afdelingen te leren
kennen en ik werd lid van de partijraad.

In 2007 werd ik tijdens de arrondissementele verkie-
zingen opnieuw als secretaris herkozen.
Omdat ik een mooi resultaat had behaald bij de fede-
rale verkiezingen van 2007, mocht ik de 4de effectieve
plaats bekleden op de lijst van N-VA voor de Vlaamse
verkiezingen op 7 juni 2009. Dat was een schot in de
roos: met 4.592 voorkeurstemmen was mijn zitje gega-
randeerd! Aan alle kiezers, nogmaals dank-je-wel!!!

Vanaf 8 juni 2009 veranderde mijn leven: “dag school”
voor zeker 5 jaar! Even wennen, want ik gaf sinds meer
dan 28 jaar geef les en heb dat met bijzonder veel
enthousiasme gedaan. Geen enkele dag ben ik met
tegenzin op school geweest. Jonge mensen mogen
begeleiden naar hun volwassenheid is voor mij alvast
iets van het mooiste dat er bestaat. De laatste jaren
mocht ik mijn ervaring doorgegeven aan nieuwe star-
tende leerkrachten: mentor zijn en het enthousiasme
proberen door te geven, werd een bijkomende taak in
het onderwijs.

Mijn jarenlange ervaring neem ik nu mee naar het
Vlaams parlement… Dat de commissie onderwijs mijn
voorkeur geniet is evident, maar ook gezondheid en
welzijn, mobiliteit, economie en werk vind ik bijzon-
der interessant. 

Onze fractie bestaat op dit moment uit 16 parlements-
leden, en samen met Kris Van Dijck vertegenwoordig
ik de mensen uit de Kempen! Ik ga me bijzonder
inspannen om onze regio, die een bijzonder hoog
niveau haalt, ook naar Europese normen, verder te ont-
wikkelen in al zijn facetten. Grote uitdagingen komen
op ons af, we moeten onze plaats binnen Vlaanderen
en Europa kunnen behouden en nog verder verstevi-
gen. Waar ik daarvoor mijn steentje kan bijdragen, zal
ik  niet nalaten dat te doen!

Een van mijn eerste taken zal de ontwikkeling van een
website zijn,  met daarop teksten, vorderingen, vragen,
mogelijke oplossingen... kortom: mijn parlementair
werk.

Op 7 juni kreeg ik van de kiezer een mandaat. Het is
niet meer dan normaal dat die kiezer op de hoogte kan
blijven van mijn werk. Ikzelf heb er alvast bijzonder
veel zin in!

Vera Celis
Vlaams Parlement

“Ik ga me bijzonder 
inspannen om onze regio, die
ook naar Europese normen
een bijzonder hoog niveau

haalt, verder te ontwikkelen 
in al zijn facetten.”

155/9- KASTERLEE:047-  09-09-2009  14:53  Pagina 3



Terugsturen naar: N-VA, Liefdadigheidsstraat 39 in 1210 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be   www.n-va.be

J A ,  D E  N - V A  S P R E E K T  M E  A A N

NAAM EN VOORNAAM:

STRAAT:

POSTCODE: GEMEENTE:

TEL: E-POST: GEBOORTEDATUM:       /       /

Ja, ik  wil graag lid  worden. Stuur mij de nodige informatie.

Ik  wens het N-VA-programma te ontvangen.

De uitslag van de Vlaamse verkiezingen is duidelijk: u koos voor een sterker
Vlaanderen. Met onze campagneboodschap ‘Sterker Vlaanderen, minder crisis’

zetten we daar de jongste maanden ook hoog op in. Want België kan het niet
meer. Meer dan 500.000 kiezers gaven ons hiervoor op 7 juni het vertrouwen.
Waarmee ze 16 N-VA’ers naar het Vlaams Parlement stuurden. Waar gaan
zij voor?  Een Vlaams investeringsplan om de crisis écht aan te pakken, een

rechtvaardig maar kordaat inburgeringsbeleid, een hogere kinderbijslag,
een betaalbare hospitalisatieverzekering en een Vlaams energiebeleid dat zorgt
voor een lagere energiefactuur.
Degelijk. Sociaal. Zeker. 
Dat beloofden we voor 7 juni, dat zal erna niet anders zijn. 
Bart De Wever
Voorzitter N-VA

U koos voor een sterker Vlaanderen

Vera Celis volgde een lerarenopleiding wetenschappen-
aardrijkskunde en was lerares aan het Sint-Aloysiusinstituut
in Geel. 
Voor de N-VA kwam ze niet helemaal uit het niets. Ze startte
in haar gemeente Geel de werking van de N-VA op en is ook
secretaris van het arrondissementeel bestuur Turnhout. Vera
Celis heeft bijzondere belangstelling voor onderwijs en mobi-
liteit, welzijn en gezondheidszorg.

Nieuw in het Vlaams Parlement
Vera Celis (49, Geel) maakt als nieuwkomer deel uit van de 
zeskoppige Antwerpse delegatie in het Vlaams Parlement.

Vera Celis
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Flor 
Van Noppen

Kris 
Van Dijck

De fractie in het Vlaams parlement kan met
Kris Van Dijck ook rekenen op een tweede
ervaren man uit de provincie Antwerpen. Kris
is sinds 1995 Vlaams volksvertegenwoordiger
en ook burgemeester van de gemeente Dessel.
Daarnaast zal Kamerlid Flor Van Noppen, die
ook schepen is in Dessel, op het federale niveau
nog meer de vinger op de wonde leggen en
aantonen waarom België het niet meer kan.
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